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Vastaus valtuustoaloitteeseen koskien liikenneturvallisuuden parantamista Kauvatsalla 
 
KH 17.01.2022 § 15    
12/08.00.00.01/2022    

 
KH 23.08.2021 § 254 Kaupunginvaltuuston kokouksessa 16.8.2021 § 89 Keskustan ja 

Kristillisdemokraattien valtuustoryhmät jättivät valtuustoaloitteen koskien 
liikenneturvallisuuden parantamista Kauvatsalla. 
 

Lisätietoja antaa hallintojohtaja Essi Piirojärvi, puh. 040 488 6101. 
 
Kaupunginjohtajan päätösehdotus 
 
 Kaupunginhallitus päättää lähettää valtuustoaloitteen tekninen- ja 

ympäristölautakunnan valmisteltavaksi. 
 
Päätös Kaupunginhallitus hyväksyi kaupunginjohtajan päätösesityksen 

yksimielisesti. 
 -------------------- 
 
TYLK 21.12.2021 § 48 Lähteenmäen koulutie ja Yttiläntie ovat Varsinais-Suomen ely-keskuksen 

hallinnoimia tiealueita ja tekninen osasto lähetti valtuustaloitteen ely-
keskukseen 3.9.2021. Ely-kesuksen vastaus 25.11.2021: 

 
 ”Kiitos yhteydenotosta! 
 Uusia suojatietä harkitaan tarkoin eikä niitä toteuteta turhaan, jotta ne eivät 

menetä merkitystään. Suojatietä ei toteuteta, jos tien nopeusrajoitus on yli 50 
km/h. Niitä ei myöskään rakenneta mäkiin tai tien mutkiin, sillä ne eivät ole 
turvallisia tienylityspaikkoja. Suojatien on myös oltava osa käyttäjien 
luonnollista kulkureittiä. Suojatieta toteutetaan pääasiassa taajamamaisiin 
ympäristöihin. Muualla suojatietä toteutetaan lähinnä koulujen, päiväkotien tai 
leikkipaikkojen läheisyyteen. 

 
 Suojatien tarve arvioidaan sen potentiaalisten käyttäjien perusteella. Suojatie 

voidaan merkitä, jos se on osa luonnollista kulkureittiä ja suojatiellä on 
vähintään 200 jalankulkijaa vuorokaudessa. Suojatie voidaan harkinnan 
mukaan totteuttaa myös, jos suojatiellä on yli 100 käyttäjää vuorokaudessa, 
suojatietä käyttää noin 20 koululaista tai vanhusta päivittäin tai suojatiellä on 
40-50 työikäistä päivittäin. 

 Ehdottamanne suojatien toteutusedellytykset eivät edellä kerrotun mukaisesti 
täyty, joten emme toteuta uutta suojatietä.” 

 
 Lisätietoja antaa tekninen johtaja Markus Virtanen, puh. 040 488 6190. 
 
Vs. teknisen johtajan päätösehdotus 
 
 Tekninen- ja ympäristölautakunta päättää esittää vastauksenaan 

valtuustoaloitteeseen kaupunginhallitukselle ja edelleen 
kaupunginvaltuustolle, että ely-keskuksen linjauksen mukaisesti suojateiden 
toteutus Kauvatsalle ei ole mahdollista. 

 
Päätös Lautakunta hyväksyi päätösehdotuksen yksimielisesti. 
 ------------- 
 
Lisätietoja antaa tekninen johtaja Markus Virtanen, puh. 040 488 6190. 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Teemu Nieminen 
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Päätösehdotus Kaupunginhallitus päättää  
 
1. merkitä tiedoksi tekninen- ja ympäristölautakunnan vastauksen 
valtuustoaloitteeseen koskien liikenneturvallisuuden parantamista 
Kauvatsalla; 
 
2. esittää kaupunginvaltuustolle, että sen merkitsee tiedoksi tekninen- ja 
ympäristölautakunnan vastauksen valtuustoaloitteeseen koskien 
liikenneturvallisuuden parantamista Kauvatsalla; 
 
3. esittää kaupunginvaltuustolle, että se toteaa valtuustoaloitteen loppuun 
käsitellyksi. 
 

Päätös Kaupunginhallitus päätti 
 
1. merkitä tiedoksi tekninen- ja ympäristölautakunnan vastauksen 
valtuustoaloitteeseen koskien liikenneturvallisuuden parantamista 
Kauvatsalla; 
 
2. esittää kaupunginvaltuustolle, että sen merkitsee tiedoksi tekninen- ja 
ympäristölautakunnan vastauksen valtuustoaloitteeseen koskien 
liikenneturvallisuuden parantamista Kauvatsalla; 
 
3. esittää kaupunginvaltuustolle, että se toteaa valtuustoaloitteen loppuun 
käsitellyksi. 


